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Ledamöter  

Kerstin Järneberg, ordförande   

Lars Jonsson  

Carita Mandelin 

HSO1 

HSO 

HSO 

Jaan Kaur 

Lena Nisula Wester  

 

 

 

Frånvarande 

DHR2 

SRF3 

 

 

 

 

Blazena Westerlund, vice ordförande  HSO 

Annika Nyström Karlsson 

 

 

Tjänstemän 

HSO 
 

Per-Ove Mattsson 

Wiveca Eklund 

Avdelningschef 

Verksamhetscontroller 

             

 

 

Sekreterare     

 

 

    

Ordförande Ledamot 

 

 

 

 

 

 

 

____________________________ 
1 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 
2 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 
3 Synskadades Riksförbund Stockholms stad 
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Justerarnas signaturer 

 

§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Ordförande Kerstin Järneberg och ledamot Lars Jonsson utsågs 

att justera protokollet den 1 mars 2018 

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 22 januari 2018 anmäldes och 

lades till handlingarna. 

 

 

§ 4 Dagens gäst 1: Stefan Karlsson, Atrium Ljungberg 

Stefan berättade lite om centrum och att det är fler butiker på väg 

in. Döners Kebab ska komma till plan 1 inom kort. 

Rådet påpekade också att det fortfarande fattas ledstråk. Annars 

har det blivit bra med skyltningen. 

 

§ 5 Dagens gäst 2: Marie Ehrenbåge, kultursekreterare 

Marie berättade lite om kulturkalendariet och dess utformning. 

Marie berättade också att föreningsbidragen är inlämnade och av 

46 som sökte har 13 fått avslag och 33 fått beviljat. 

 

§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet den 8 mars 

2018   

 

Ärende nr 3 : Utegym i parken Olympiaplan i Tallkrogen 

Rådet håller med förvaltningens förslag. 

 

Ärende nr 4 : Plan för att rensa Forsån 

Rådet håller med förvaltningens förslag. 

 

Ärende nr 5: Markering av äldre vägar och räcken 

Rådet håller med förvaltningens förslag. 

 

Ärende nr 6 :Hundrastgårdar i Hökarängen, Farsta och Farsta 

strand  

Rådet tycker inte att det behövs fler hundrastgårdar. 
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Ärende nr 7 : Demokratiundersökningen 2017 

Rådet undrade över resultatet att 90 procent av kvinnorna känner 

sig diskriminerade i förvaltningens verksamheter. 

Per-Ove svarade att det är låg svarsfrekvens, svårt att fördjupa sig 

då. Det kan också röra sig om verksamheter som inte är just 

förvaltningens. 

 

Ärende nr 8 : Stadsdelsnämndens sammanträden och 

medborgarforum 2018 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 9: Avsägelse i stadsdelsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

Rådet tackar för den här tiden och önskar lycka till. 

 

Ärende nr 13: Motion C om ett parklyft för Stockholm och en 

kommunal nedskräpningsavgift 

Rådet håller med förvaltningens förslag. 

 

Ärende nr19: Demokratirådets sammanträde den 24 januari 

2018 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

§ 7 Information från förvaltningen 

Per-Ove informerade om att det kommer en ny personalchef den 

5 mars, André Isaksson. 

Förvaltningen har en stor utmaning vad gäller nyanlända där 

förvaltningen ska erbjuda socialt stöd. 

Förvaltningen har också anställt en samhällsvägledare som 

kommer att kunna svara på många frågor som rör socialt stöd. 

 

Balanslistan uppdaterades,  bilaga  

 

§ 8 Rapporter 

Årsrapport 2017, funktionshinderinspektörer- rådet tyckte det var 

en bra rapport. 
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Reviderat idrottspolitiskt program 2018-2022- rådet tyckte att 

även denna var bra och att det är viktigt att det är tillgängligt för 

alla. 

Farsta gård- Rådet har skickat en skrivelse till föreningsrådet 

samt en kopia till AB Stadsholmens styrelse. Ordförande i 

funktionshinderrådet har fått ett samtal från föreningsrådet som 

menade att detta kommer att tas upp på deras nästa månadsmöte, 

tyvärr så missade de detta månadsmöte. 

 

§ 9 Studiebesök 

Inga studiebesök har genomförts. Innan varje studiebesök skickar 

sekreteraren ut en påminnelse till rådet. 

 

§ 10 Övriga frågor 

Inga övriga frågor idag. 

 

§ 11 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls den 3 april 2018 

 

§ 12 Avslutning 

Ordförande tackade för mötet  


